
Svou bakalářskou práci jsem se rozhodla věnovat problému prevence kriminality dětí a mládeže, protože
ho považuji v současné době za velmi důležité, a myslím si, že je užitečné se mu věnovat. Stále se
pohybujeme mezi dětmi a mladými lidmi, je proto dobré rozumět problémům jejich vývoje. Ráda bych
ve své práci shrnula poznatky o prevenci kriminality a o kriminalitě samotné se zaměřením na
preventivní programy. Věnuji se zde třem základním úrovním prevence a každou představuji na
konkrétním příkladu. 
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